



Vietnam
越南



Valley of Love
爱情谷



Hydrangea Garden
绣球花花园



Crazy House
疯狂房子



Linh Phuoc Pagoda
灵福寺

行程次序，以當地旅社安排為準。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Bao Dai Summer Palace
保大3号避暑行宫



Truc Lam Pagoda
大叻竹林禅院



Valley of Love
爱情谷

SCHEDULE

D1 ARRIVAL ✈️ DALAT (MOB/L/D)

- Dalat Railway Station
- Linh Phuoc Pagoda
- Xuan Huong Lake
- Dalat Night Market

D2 DALAT (B/L/D)

- Truc Lam Pagoda
(Included 1 Way Cable Car)
- Dalanta Waterfall
(Included 2 Way Roller Coaster)
- Clay Tunnel
- Bao Dai Summer Palace

D3 DALAT (B/L/D)

- Valley of Love
- Hydrangea Garden
- Crazy House
- Lam Vien Square

D4 DALAT ✈️ DEPARTURE (B/MOB)

TOURIST ATTRACTIONS:

DALAT

- ◆ **Valley of Love** - is one of the poetic beauty spots and always attracts the huge number of travelers corners of the country and all over the world. Beside, Valley of Love is surrounded by Da Thien Lake and pine forest which are always green all year round. The tranquil Da Thien Lake, which was built in 1972, also makes the valley more picturesque.
- ◆ **Hydrangea Flower Graden** - one of the hottest destination, an ideal place to enjoy the scenery, take a photo check-in. Hydrangeas are special flowers when they can bloom all year without stopping signs.
- ◆ **Dalanta Waterfall** - Datanla waterfall has a 20 meter drop and according to the legend. there is also a deep chasm called Dead Cave at its foot. Otherwise, takeing the advantage of the waterfall, a native military in the war with the The Chams people took refuge and preserved their force, according to the legend.
- ◆ **Crazy House** - described as a “fairy tale house”. The building’s overall design resembles a giant tree, incorporating sculptured design elements representing natural forms such as animals, mushrooms, spider webs ans caves.
- ◆ **Linh Phuoc Pagoda** - the front of the pagoda is lined with meticulous sculptured pillars in the shape of flying dragons which were made from glass debris. A 4.8 meter tall statue of the Buddha Sakyamuni is a striking work of art which sits between 12 glaze works in relief which respectfully illustrate the legend of the Buddha Sakyamuni.



▪ 3 Breakfast / 3 Lunch / 3 Dinner



HOTEL OR SIMILAR (3 NIGHTS)

▪ Dalat - Sandals Camellia Hotel or similar class

x 3 Nights

Optional Tour : Vietnamese Massage (90 Minutes) [RM 130 / pax]

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



精简行程

第一天 抵达 ✈️ 大叻

(机上用餐/午/晚)

- ☑ 大叻旧火车站
- ☑ 灵福寺
- ☑ 春香湖
- ☑ 大叻夜市

第二天 大叻

(早/午/晚)

- ☑ 大叻竹林禅院 (含单程缆车)
- ☑ 达坦拉瀑布 (含双程手刹过山车)
- ☑ 泥雕公园
- ☑ 保大3号避暑行宫

第三天 大叻

(早/午/晚)

- ☑ 爱情谷
- ☑ 绣球花花园
- ☑ 疯狂的房子
- ☑ 大叻广场

第四天 大叻 ✈️ 回程

(早/机上用餐)

观光景点:

大叻

- ◆ **爱情谷** - 连座椅、雕塑都是由男女情侣拼凑而成的设计，一靠近这里，就会让人感觉恋爱的美好和甜蜜。继续走向深处的观景平台，眼前的景色豁然开朗：底处的一潭清水倒映着远处的连绵群山，配合得恰到好处。俯瞰而下，那些谈情说爱的情侣们也已经与这一画面密不可分，成为了别人眼中的风景。
- ◆ **绣球花花园** - 热门目的地之一，赏景、拍照打卡的理想去处。绣球花是一种特殊的花，它们可以全年开花而没有停止的迹象。
- ◆ **达坦拉瀑布** - 达坦拉瀑布是最受游客欢迎的瀑布之一，地理位置优越，位于大叻东南方，距离市区5公里。瀑布位于半山腰，游客可乘坐小型索道或者徒步下去，索道车完全有人手控制，下山的轨道弯曲，有点像坐过山车的感觉。达坦拉瀑布规模和水量都不大，瀑布前有座小桥观。
- ◆ **疯狂的房子** - 盘根错节的巨大“枯木”、硕大的人造蜘蛛网、口眼发光的动物雕塑，设计大胆疯狂，却也巧妙。所有盘旋台阶的拐角处，都设有桌椅可以品茗，顶层房间设计了玻璃天窗在床的正上方，可以夜观繁星。
- ◆ **灵福寺** - 庙外观与中国东南地区的寺庙很像，陶瓷、玻璃碎片拼接而成的马赛克雕像。建筑的表面贴有碎瓦装饰，远看宏伟炫目，近看满目精致。



▪ 3早餐 / 3午餐 / 3晚餐



入住酒店 (3晚)

▪ 大叻山茶花酒店或同级

x 3 晚

自费项目：越式按摩 (90分钟) [每人 RM 130]

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日，公众假期，天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）以确保行程顺利进行，会或否事先通知。

备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。

General Information

· 芽庄 NHA TRANG ·



货币 Currency 	Vietnamese Dong - VND 越南盾 - VND	信用卡 Credit Card 	* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used.
货币兑换率 Exchange Rate 	1000 VND = MYR 0.18 1000 越南盾 = 马币 0.18 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	Vietnam : +84 越南 : +84
电压 Voltage 	Voltage - almost always 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type C - 两个圆脚插头 / 2 round pin
时差 Time Different 	Vietnam (Nha Trang) - Malaysia is 1 hour ahead of Hanoi 越南 (芽庄) 标准时差慢马来西亚时间1小时	行李托运 Luggage Allowance 	Check in Luggage : 20 kg Each guest is allowed one piece of cabin baggage AND 1 laptop bag OR 1 handbag on-board. The main cabin baggage shall not exceed 56cm x 36cm x 23cm and does not weigh more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以及托运行李不超过20公斤
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Summer 夏季 1月 - 12月 Jan to Dec 18°C - 35 °C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
飞机型号 Aircraft Type 	<p>A320</p>		

Departure Date: 出发日期 :	<input type="text"/>	Flight : 航班行程 :	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费 :	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费 :	<input type="text"/>
Tipping: 小费 :	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费 :	<input type="text"/>
Visa: 签证 :	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险 :	<input type="text"/>
		TOTAL : 总数:	<input type="text"/>

GD Partner:

